



COMMISSION SCOLAIRE SIR-WILFRID-LAURIER
SIR WILFRID LAURIER SCHOOL BOARD

January 27, 2025

Chairperson's Statement on International Day of Commemoration in Memory of the Victims of the Holocaust

Today, on **International Day of Commemoration in Memory of the Victims of the Holocaust**, we solemnly honor the memory of the six million Jewish men, women, and children, as well as millions of other innocent victims, who perished during the Holocaust. We take this opportunity to reflect on one of the darkest chapters in human history and reaffirm our commitment to ensuring that the lessons of the past guide us toward a future built on tolerance, inclusion, and respect for all.

As educators and community leaders, we have a profound responsibility to combat antisemitism and all forms of hatred by fostering an environment where diversity is celebrated, and human dignity is upheld. Through education, we empower our students with the knowledge and understanding necessary to stand against prejudice and to champion the values of empathy and justice.

We encourage our students, staff, and community members to take time today to reflect, learn, and commit to being agents of positive change in the world.

Let us honor the victims by standing united against hatred and by continuing to build a society grounded in compassion and mutual respect.

Le 27 janvier 2025

Déclaration du président à l'occasion de la Journée internationale dédiée à la mémoire des victimes de l'Holocauste

Aujourd'hui, à l'occasion de la Journée internationale dédiée à la mémoire des victimes de l'Holocauste, nous honorons solennellement la mémoire des six millions d'hommes, de femmes et d'enfants juifs, ainsi que des millions d'autres victimes innocentes, qui ont péri pendant l'Holocauste. Nous saissons cette occasion pour réfléchir à l'un des chapitres les plus sombres de l'histoire de l'humanité et réaffirmer notre engagement à faire en sorte que les leçons du passé nous guident vers un avenir fondé sur la tolérance, l'inclusion et le respect de tous.

En tant qu'éducateurs et responsables communautaires, nous avons la responsabilité profonde de lutter contre l'antisémitisme et toutes les formes de haine en favorisant un environnement où la diversité est célébrée et la dignité humaine défendue. Par l'éducation, nous donnons à nos élèves les connaissances et la compréhension nécessaires pour s'opposer aux préjugés et défendre les valeurs d'empathie et de justice.

Nous encourageons nos élèves, notre personnel et les membres de la communauté à prendre le temps aujourd'hui de réfléchir, d'apprendre et de s'engager à être des agents de changement positif dans le monde.

Rendons hommage aux victimes en nous unissant contre la haine et en continuant à construire une société fondée sur la compassion et le respect mutuel.

James Di Sano
Chairperson, Council of Commissioners
Président, Conseil des commissaires

Du bureau de James Di Sano, Président
From the desk of James Di Sano, Chairperson
235, montée Lesage
Rosemère (Québec) J7A 4Y6



450 621-5600, poste/ext. 1320



www.swlauriersb.qc.ca